
Jegyzőkönyv

A Szociális és Egészségügyi Bizottság 

2019. június 20-i nyílt üléséről

Az ülés helye: Budaörsi Polgármesteri Hivatala II. emelet nagyterem (2040 Budaörs,
Szabadság út 134.)

Jelen voltak:  Dr.  Ritter  Gergely elnök,  Hauser  Péter   és Gáspár Béla képviselő,
valamint Dr. Hardi Géza külsős bizottsági tag, Szabó Sándorné külsős bizottsági tag

Igazoltan távol: Simándi Szelim képviselő

Jelen  voltak  továbbá:  Vágó  Csaba  kabinetvezető  Erdős  Károlyné  Jegyzői
irodavezető,  Kövesdi  Gabriella  szociális  irodavezető,  Lőrincz  Mihály  Műszaki
Ügyosztály vezető, Károly Katalin, Nyikes Fatime esélyegyenlőségi szószóló

Jegyzőkönyvvezető: Pintérné Berecz Anita

Dr. Ritter Gergely elnök: Megnyitja az ülést, ismerteti a meghívó szerinti napirendet,
kérése, hogy a meghívó szerinti 4. napirendi pont elsőként legyen tárgyalva, illetve  a
meghívó szerinti 3 napirendi pont a többi zárt üléssel. A bizottság 5 igen szavazattal
elfogadta a javaslatot.

40/2019. (VI.20.) SZEB sz. határozat
Napirend

I. Jegyzőkönyv aláíró megválasztása

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Szociális  és  Egészségügyi
Bizottsága  úgy  dönt,  hogy  Hauser  Péter  bizottsági  tagot  választja  meg,  a
jegyzőkönyv hitelesítőjének.  

I. Testületi hatáskör:

1.) Beszámoló a Budaörsi Egészségügyi Központot működtető Jump Consulting Kft.
2018. évi tevékenységéről 

2.) Javaslat az Újbudai Szociális szolgálattal fogyatékosok nappali ellátására kötött
megállapodás módosítására

3.)  Átcsoportosítás  kérése  az  általános  tartalék  keret  terhére  (Fészek  Egyesület
gyermekek átmeneti elhelyezése)

4.) Közoktatási ösztöndíjpályázat kiírása

Zárt ülésen
5.) Javaslat „Budaörs Egészügyéért Díj” kitűntetésre 



6.) Méltányossági települési támogatás iránti kérelmek elbírálása 
7.) Bérlakás szociális alapú bérleti jogviszonyának meghosszabbítása iránti kérelem

– 
8.) Bérlakás bérbeadása rendkívüli élethelyzetre való tekintettel

Napirendek tárgyalása: 

I.            Testületi hatáskör:

1.)  Beszámoló  a  Budaörsi  Egészségügyi  Központot  működtető  Jump
Consulting Kft. 2018. évi tevékenységéről 

Zsákai Zoltán (Jump. Consulting Kft.):  A működésük megkezdése óta az előző
üzemeltetőtől  örökölt  létszámot  több  mint  40%-al  sikerült  megnövelni,  s  a
használatba kapott régi nevén OEP finanszírozást jóval a 100% felett használják ki. A
betegelégedettséggel  kapcsolatban  az  előjegyzés,  a  várólisták,  és  a  panaszok
kapcsán részletesen kimutatták, hol vannak komolyabb paraméterek, s hol van, ahol
sikerült  komolyabb  előrelépést  előrelépni.  Három  ügy  került  jogorvoslat  elé.
Üzemeltetői szempontból a szakmai és a gazdasági oldalt szerették volna bemutatni,
összegezve  elmondható,  hogy  a  működés  az  örökölt  állapotokhoz  képest
stabilizálódott.

dr. Hardi Géza: A növekedett orvos létszám kapcsán kérdezi,  hogyan oszlik meg a
magán parxissal, és a TB alapon ellátók köre?  

Zsákai  Zoltán  (Jump.  Consulting  Kft.):  Nincs  olyan  kolléga,  aki  úgy  végez
magánrendelést,  hogy  nem  végez  közben  TB  támogatott  rendelést,  15-85  %-ra
tenné, egyébként az igény nem csak a betegek részéről érkezik, hanem a kollégák
részéről  is,  hogy  csak  akkor  végzik  az  alulfinanszírozott  tevékenységüket,  ha
magánrendelést is végezhetnek.  

dr.  Hardi  Géza:  Nem  gondolja,  hogy elfogadható,  hogy egy intézményen  belül
mindkét rendelés típus zajlik egyes kollégák részéről, de ez általános probléma.

Zsákai Zoltán (Jump. Consulting Kft.): Valóban, de ez egy igazgatásbeli, rendszer
kérdés, ennek kell változnia először. 

Dr.  Gamal  Eldin  Mohamed:  Időben és  térben  egyébként  elkülönülnek  ezek  a
rendelések. 

Vágó Csaba kabinetvezető: Az, hogy van egy magán pacientúrája a központnak,
lehetővé  teszi,  hogy  nem  kell  három  havonta  pénzt  fordítani  a  központra,  hogy
működni tudjon, lényegében egy minőségi működést tud hozni. Sajnos a várólisták
hosszúak, és kevés a jó szakember.  A probléma valóban nem helyi, nem várhatják
el, hogy helyben tudják maximálisan kezelni. A felújítás zajlik, a Kossuth Lajos utcai
épület sorsa kérdés még. 



Zsákai Zoltán (Jump. Consulting Kft.): 4-5 évig ez még kérdés, mivel zárt alatt van
az épület, de a Farkasréti út 53. sz. alatti épület felújítása majdnem a végére ért, itt
30 millió forintból 10 millió forint az eszközberuházás, reményei szerint egy hónapon
belül megnyitják, a gyógytorna, és a fizikoterápia átköltözik. 

Dr. Ritter Gergely elnök: Kérdése, hogy 100% felett hogyan tudják használni a TB
támogatást?

Zsákai Zoltán (Jump. Consulting Kft.):  Amikor elhagyják a 100%-os határt,akkor
nézik az aktuális  teljesítményt,  s mondhatnák,  hogy x rendelés elmarad,  de nem
teszik,  hanem  hagyják,  s  ezt  finanszírozni  kell.  A magánellátásnál  is  ez  nagyon
összetett problémakör, nem csak a beteget, hanem az orvost is kell nézni,hogy ha
ebben  a  helyzetben  többet  dolgozik,  akkor  kevesebb  pénzt  fog  kapni,  ezért  az
intézmény dolga ezt kipótolni, a szorzókat csökkentik, visszajavítják, s hozzáteszik a
pénzt. Rendkívül nehéz ez gazdálkodási szempontból.  

Dr. Ritter Gergely elnök:  A háziorvos, szakorvos találkozók sajnos elmaradtak, de
az Ifjúsági Klubban tartott esteket lehetne folytatni, igen jól sikerültek. 

Dr. Gamal Eldin Mohamed: Mindenképpen tervezik ősszel folytatni. 

Nyikes  Fatime:  Nagyon  pozitív  irányba  haladnak,  ez  az  esélyegyenlőség
optimalizálását, vagy javítását jelenti, gratulál ehhez.

Vágó Csaba kabinetvezető: Az országos tendencia az egészségügy megítélésével
kapcsolatban elégséges,vagy évismétlő,  Budaörsön 3,5-4-es az elmúlt öt év alapján.
A Budaörsi egészségügy megítélése a budaörsiek szerint jó, de lehetne jobb is.   

dr. Hardi Géza: A magyar egészségügy megítélése nem osztályismétlésre jogosult,
kikéri magának, mint egészségügyi dolgozó. 

Vágó Csaba kabinetvezető:Minden magyar  egészségügyben dolgozót  megkövet,
ha félreérthető volt amit mondott. Arról beszélt, hogy a körülmények, a bérezés, amit
az állam biztosít, nem megfelelőek, kéri, hogy ne forgassa ki a szavait a doktor úr,
mert nem a dolgozók munkáját minősítette, hanem a strukturális problémákat.  

Dr. Ritter Gergely elnök:  Feltette szavazásra a beszámoló elfogadását, melyet a
bizottság  5 igen szavazattal támogatott. 

41/2019. (VI.20.) SZEB sz. határozat
Beszámoló a Budaörsi Egészségügyi Központot működtető Jump Consulting
Kft. 2018. évi tevékenységéről

1. Budaörs  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  Szociális  és
Egészségügyi  Bizottsága  a  Jump  Consulting  Kft.  fenntartásában  működő
Budaörsi  Egészségügyi  Központ  2017.11.15  –  2018.12.31  napja  között
végzett tevékenységéről szóló, az előterjesztés melléklete szerinti beszámolót
elfogadja.

Határidő: 8 nap
Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi: Szociális és Egészségügyi Iroda



2.) Javaslat az Újbudai Szociális szolgálattal fogyatékosok nappali ellátására
kötött megállapodás módosítására

Kövesdi Gabriella szociális irodavezető:Ismerteti az előterjesztést. 

Dr.  Ritter  Gergely  elnök:  Feltette  szavazásra  a  határozati  javaslatot,  melyet  a
bizottság  5 igen szavazattal támogatott. 

42/2019. (VI.20.) SZEB sz. határozat

Javaslat  az  Újbudai  Szociális  szolgálattal  fogyatékosok  nappali  ellátására
kötött megállapodás módosítására

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Szociális  és  Egészségügyi
Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, - hogy a Budapest Főváros XI. Kerület
Újbuda  Önkormányzattal  fogyatékos  személyek  nappali  ellátására  kötött
Alapszerződést (száma: Ö/SZ/15-591) módosítsa a melléklet szerinti tartalommal.

3.) Átcsoportosítás kérése az általános tartalék keret terhére (Fészek Egyesület
gyermekek átmeneti elhelyezése)

Kövesdi Gabriella szociális irodavezető:Ismerteti az előterjesztést. 

Dr.  Ritter  Gergely  elnök:  Kérdés  nem  lévén,  feltette  szavazásra  a  határozati
javaslatot, melyet a bizottság  5 igen szavazattal támogatott. 

43/2019. (VI.20.) SZEB sz. határozat
Átcsoportosítás kérése az általános tartalék keret terhére (Fészek Egyesület
gyermekek átmeneti elhelyezése)

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Szociális  és  Egészségügyi
Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testület  részére,  hogy  a  gyermekek  átmeneti
ellátása feladathoz szükséges 1 000e Ft többlet forrást biztosítson az önkormányzat
költségvetésében a 4/F. sz. melléklet 6. sor Gyermekek átmeneti ellátása (Fészek
Egyesület)  sorra,  a  3.  sz.  melléklet  I.  Működési  költségvetés  kiadásai/  5.  Egyéb
működési célú kiadások/ 5. Általános Tartalék sor terhére.

4.) Közoktatási ösztöndíjpályázat kiírása



Kövesdi Gabriella szociális irodavezető:Ismerteti az előterjesztést. 

Dr.  Ritter  Gergely  elnök:  Kérdés  nem  lévén,  feltette  szavazásra  a  határozati
javaslatot, melyet a bizottság  5 igen szavazattal támogatott. 

44/2019. (VI.20.) SZEB sz. határozat
Közoktatási ösztöndíjpályázat kiírása

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Szociális  és  Egészségügyi
Bizottsága  a  tanulmányi  ösztöndíjakról  szóló  32/2007.  (IX.  24.)  önkormányzati
rendelet 8. § (3) bekezdésében, meghatározottak szerint a közoktatási intézményben
tanuló diákok számára ösztöndíjpályázatot ír ki a 2019/2020. tanévre vonatkozóan,
az előterjesztés mellékletét képező tartalommal. 

Melléklet: Pályázati kiírás 

Határidő: Azonnal

Felelős: Polgármester
A végrehajtást végzi: Szociális és Egészségügyi Iroda

A további napirendeket a bizottság zárt ülés keretében tárgyalta, a zárt ülésen hozott
határozatok száma: 

45/2019. (VI.20.) SZEB sz. határozat
46/2019. (VI.20.) SZEB sz. határozat
47/2019. (VI.20.) SZEB sz. határozat
48/2019. (VI.20.) SZEB sz. határozat

k.m.f.

Hauser Péter Dr. Ritter Gergely
jegyzőkönyv hitelesítő a bizottság elnöke
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